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وزیر صنعت، معدن و تجارت:

ازسالآیندهتولیدفولادبه50میلیونتننزدیکمیشود

کاهش نرخ سود کلید خورد؛

سود یك بانك خصوصی ۲درصد کم شد

وزیر ارتباطات:

تغییر راهبرد پست بانك ایران به بانك توسعه ای - تخصصی حوزه ICT و خرده بانکداری

اولین دیدار رسمی همتی با مدیران عامل:

با افزایش سرمایه شرکت های بیمه مخالفت کردم؛بیمه اتکایی اجباری ربطی به تصدی گری ندارد

سال  گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
گذشته ۸۰۰ واحد تولیدی در شهرک های صنعتی 
مجددا راه اندازی شد. همچنین از سال آینده تولید 
تن  میلیون   5۰ تراز  به  حدودی  تا  کشور  فولاد 

نزدیک می شود.
با  خبری  نشست  در  نعمت زاده  محمدرضا 
شرکت  از  بازدید  حاشیه  در  که  رسانه  اصحاب 
یک  در  اینکه  بیان  با  شد،  برگزار  سپاهان  احیای 
ریالی  علی  رغم محدودیت های  نیم سال گذشته  و 
در کشور و افت قیمت سنگ آهن و فولاد، منطقه 
کرد:  عنوان  است،  داشته  خوبی  پیشرفت  سنگان 
پروژه  دو  بانکی  مشکلات  شدن  حل  با  امیدواریم 
دیگر این منطقه تا آخر سال به بهره برداری برسند.
برای  سنگان  منطقه  ظرفیت  درخصوص  وی 
پیش بینی  طبق  کرد:  اظهار  آهن،  سنگ  تولید 
میلیون   ۸۰۰ منطقه  این  وزارتخانه  کارشناسان 
از  دیگر  برخی  البته  دارد.  آهن  سنگ  ذخیره  تن 
کارشناسان ذخیره سنگ آهن منطقه سنگان را تا 

یک میلیارد تن تخمین زده اند.
نعمت زاده با اشاره به مطالعات دو سال گذشته 
اکتشاف  و  تصریح کرد: در مطالعه  این منطقه  در 
نتایج  سنگان  منطقه  از   مربع  کیلومتر  هزار   ۱۲
و  زیاد  آهن  سنگ  به  دسترسی  امکان  داد  نشان 
مس  و  روی  سرب،  وجود  از  نشانه هایی  همچنین 

نیز دیده شد.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر اینکه 
این  اراضی  از  بسیاری  اکتشاف  عملیات  پایان  با 
طرح ها  سایر  گفت:  است،  شده  آزادسازی  منطقه 
خود  فعالیت  می توانند  بادی  انرژی  تونل  مانند 
بیشتر  آزادسازی ها  این  تدریج  به  و  کنند  آغاز  را 

خواهد شد.
اشاره  سنگان  منطقه  عمده  مشکل  به  وی 
نبود  منطقه  این  در  عمده  مشکل  کرد:  عنوان  و 
در  که  بود  گاز  و  برق  آب،  زیربنایی  تاسیسات 
همکاری  با  شد  تصمیم گیری  گذشته  سال  یک 
واحدهای سرمایه گذار این منطقه، شرکتی در این 

خصوص تاسیس شود.
نعمت زاده به توصیه رهبری مبنی بر در تبدیل 
مواد خام برای بیشتر شدن ارزش افزوده آن تاکید و 
عنوان کرد: رهبر معظم انقلاب از صدور سنگ آهن 

طبیعی انتقاد داشته اند.
تنها  داد:  ادامه  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت، 
راه حل این مشکل تکمیل زنجیره فولاد است که 
دولت و وزارت خانه در این موضوع اهتمام ویژه ای 
به  دارند. درحال حاضر نزدیک به ۲۰ میلیون تن 
امیدواریم  این منظور ظرفیت سازی شده است که 
با تکمیل واحدهای فرآوری، صدور سنگ آهن خام 

کاهش پیدا کند.
تولید  هدف گذاری ها  طبق  اینکه  بیان  با  وی 
کل فولاد کشور باید به 5۰ میلیون تن برسد، اظهار 
کرد: پیش بینی می کنیم از سال آینده تا حدودی 

به این تراز برسیم.
حال  در  را  فولاد  تولید  ظرفیت  نعمت زاده 
حاضر ۲5 میلیون تن دانست و  گفت: به این دلیل 
که مراحل تولید به خوبی تکمیل نشده است تنها 

۱۷ میلیون تن فولاد تولید می کنیم.

وزیر صنعت، معدن  و تجارت  با اشاره به اینکه 
تامین نیروی انسانی مورد نیاز برای منطقه سنگان 
مجریان  همچنین  کرد:  بیان  است،  خوبی  اقدام 
فضای  طرح های  که  معتقدند  سنگان  شرکت های 
عمومی، اجتماعی و محیط زیستی این منطقه باید 

همزمان با اجرای پروژه ها تصویب شود.
وی با اشاره به درخواست کمک های مالی برای 
منطقه سنگان تصریح کرد: درحال حاضر تا زمانی 
که واحدها افتتاح نشوند تنها هزینه خواهند داشت، 
که  اندکی  بخش  واحدها جز  این  هزینه های  تمام 
دولت تقبل می کند، برعهده بخش خصوصی است. 
سرمایه گذاران منتظر باشند واحدها به بهره برداری 

برسد سپس تقاضای بودجه داشته باشند.
احیا  واحدهای  تعداد  درخصوص  نعمت زاده 
در سال  کرد:  عنوان  در شهرک های صنعتی  شده 
راه اندازی  دوباره  شده  متوقف  واحد   ۸۰۰ گذشته 
شدند؛ امسال نیز برنامه داریم ۷5۰۰ واحد تعطیل 
واحدهای  به   مربوط  معمولاً  که  نیمه تعطیل  و 
استان ها  کمک  به  را  هستند  متوسط  و  کوچک 
مجددا  تولید،  موانع  رفع  تسهیل  کارگروه های  و 

راه اندازی کنیم.
بر  تاکید  با  تجارت  و  معدن   صنعت،  وزیر 
واحدهای  به  راحت تر  تسهیلات  ارایه  شرایط 
تولیدی کوچک و متوسط بیان کرد: بانک مرکزی 
در دو بخش نامه جداگانه به سازمان اقتصاد، دارایی 
و امور مالیاتی و تامین اجتماعی این سازمان ها را 
فراهم  را  تسهیلات  ارایه  شرایط  تا  کرده  موظف 
کنند اما مشکل بعضی از این واحدها با کمک های 

مالی حل نمی شود.
شرایط  در  پسابرجام  تاثیرات  درخصوص  وی 
اقتصادی و صادراتی کشور گفت: پسابرجام موجب 
فعالان  و  خصوصی  بخش  برای  فضا  شدن  باز 
موانع  بود  مکلف  تنها  دولت  است؛  شده  اقتصادی 
را برطرف کرده و فضا را برای ورود تکنولوژی های 

جدید و مراودات اقتصادی مهیا کند.
و  گزارشات  طبق  اینکه  بیان  با  نعمت زاده 
فعال هستند،  واحدها  از  بسیاری  رسیده  اطلاعات 
تومان  میلیارد   ۱۳۰۰ گذشته  سال  در  افزود: 
شده  وارد  رضوی  خراسان  به  جدید  ماشین آلات 

است.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به افتتاح 
فاز یک شرکت احیا سپاهان اظهار کرد: ۷۰ درصد 
در  و  بوده  داخل  ساخت  بخش  این  تجهیزات  از 
سایر   از  کمتری  کیفیت  با  کنسانتره  کارخانه  این 

کنسانتره ها تولید شده و صادر می شود.
وی با اشاره به اینکه مواد اولیه پلاسری از عیار 
پایین چهار تا ۱۰ درصد برخوردار هستند، عنوان 
کرد: طی اقدامات انجام گرفته عیار این فراورده های 

سنگ آهن تا ۶۷ درصد افزایش پیدا می کند.
نعمت زاده درخصوص اقدامات انجام شده برای 
دو  تا  امیدواریم  شد:  یادآور  خواف  سنگان  منطقه 
سال آینده، دو پروژه دیگر به بهره برداری برسد تا 
ظرفیت تولید سنگ آهن به سه میلیون تن افزایش 
می توان  آهن  راه  ایستگاه  ساخت  با  کند؛  پیدا 
ذوب  و  کشور  به جنوب  را  فرآوری شده  محصول 

آهن ارسال کرد.

سه  گذشته  هفته  چند  در  که  بانکی ها 
به  جلسه درباره موضوعات صنفی داشته اند ظاهراً 
ولی  نرسیده اند  سود  نرخ  برای  نهایی  جمع بندی 
سود  کاهش  به  اقدام  پاسارگاد  بانک  بین  این  در 

سپرده های خود کرده است.
  کاهش نرخ سود بانکی که چند هفته ای است 
بار دیگر نقل محافل بانکی شده ظاهراً در یکی دو 

بانک خصوصی اجرایی شده است.
سود  نرخ  یکدیگر  توافق  با  بانکداران  بود  بنا 
این  دهند؛  کاهش  تورم  نرخ  با  همراستا  را  بانکی 
از  کشور  اقتصادی  ارشد  مردان  خواسته  موضوع 

جمله وزیر امور اقتصادی و دارایی هم است.

بانکی  نظام  از  تسنیم  خبرنگار  اطلاع  کسب 
بین  جلسه  سه  تاکنون  که  دارد  آن  از  حکایت 
بانک های دولتی و خصوصی برای کاهش نرخ سود 
که  نیست  مشخص  ولی  است  شده  برگزار  بانکی 

جمع بندی این جلسات چه بوده است.
این  در  بانکها می گوید  عامل  مدیران  از  یکی 
جلسات تمام موضوعات صنفی بانک ها مورد بحث 
و بررسی قرار گرفته که یکی از این موضوعات تغییر 

نرخ سود بانکی است.
پیش از این عبدالناصر همتی مدیرعامل وقت 
بانک ملی از برنامه بانکی ها برای کاهش نرخ سود 
است  گفتنی  بود.  داده  خبر  درصد   ۱۶ یا   ۱5 به 

براساس توافق قبلی بانکها و با مصوبه شورای پول 
معادل ۱۸  اسفند 94  از  بانکی  نرخ سود  اعتبار  و 

درصد تعیین شده بود.
اما در کش و قوس تصمیم گیری بانکی ها برای 
کاهش نرخ سود بانکی، باخبر شدیم بانک پاسارگاد 
در کاهش سود بانکی پیشقدم شده و از امروز ۲۳ 
خردادماه نرخ سود سپرده های خود را به ۱۶ درصد 

رسانده است.
دارد  آن  از  حکایت  دیگر  خبرهای  همچنین 
که احتمالاً  این تصمیم به زودی در سایر بانک های 

دولتی و خصوصی اجرایی خواهد شد.
کاهش  خصوص  در  پاسارگاد  بانک  اقدام 

پررنگ می کند  را  احتمال  این  بانکی،  نرخ سود 
دولتی  بانک های  جلسه  سه  این  در  ظاهراً  که 
برای  واحد  تصمیم  به  بانک ها  تمام  خصوصی  و 
یکی  حداقل  یا  نرسیده اند،  سود  نرخ  کاهش 
سنگ اندازی  تصمیم گیری  این  در  بانک  دو 

کرده اند.
بانکی  سپرده های  سود  نرخ  است،  گفتنی 
مصوبه  و  بانکی ها  توافق  با   94 اسفند  اول  از 
شورای پول و اعتبار از ۲۰ درصد به ۱۸ درصد 
۲۰ و  ۲۱ به  از  و نرخ سود تسهیلات مبادله ای 
۲۲ درصد کاهش  ۲4 به  تسهیلات مشارکتی از 

یافت.

با  اظهارداشت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  واعظی  دکتر 
توجه به تصویب اساسنامه جدید پست بانک ایران در مجلس شورای 
بانک توسعه ای  به  اسلامی و تغییر راهبرد و ماهیت فعالیت های آن 
- تخصصی حوزه ICT و خرده بانکدار حوزه روستائی کشور، فرصت 

خوبی را برای کمک به اجرای برنامه های دولت فراهم نموده است.
بانک توسعه ای و تخصصی  بانک به عنوان  این  وی تصریح کرد: 
بخش ICT و خرده بانکداری حوزه روستائی، نقش کلیدی در اجرای 
برنامه های دولت دارد و تاکنون توانسته است گام های مؤثری در این 

راستا ازجمله در هدفمندسازی یارانه ها بردارد.
واعظی تأکید کرد: این بانک با ایجاد زیرساخت های لازم بانکداری 
الکترونیکی درسطح کشور، توانسته است نیازهای مالی و بانکی هموطنان 
به ویژه روستائیان را تأمین نماید. درحالی که سایر بانک ها به جهت عدم 

صرفه اقتصادی هیچ رغبتی به حضور در این مناطق ندارند.
افزود: پست بانک ایران تلاش  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
می کند تمامی منابعی که در روستاها  جذب نموده در همان مناطق 

محرکه  موتور  تا  کند  اشتغالزائی  و  تولیدی  واحدهای  رونق  صرف 
اقتصادی کشور یعنی روستاها بیش از پیش مقتدر عمل نماید.

وی عنوان کرد: با توجه به پیشنهاد وزارت امور اقتصادی و دارائی 
مبنی بر عدم واگذاری مابقی سهام پست بانک ایران به بخش خصوصی 
و تصویب هیأت وزیران و مجلس شورای اسلامی، این بانک کماکان 
به عنوان یک بانک دولتی، متولی امور بانکی حوزه روستائی و تنها 

ارائه کننده خدمات خرده بانکداری در این حوزه می ماند.
پست بانک ایران  اساسی  مأموریت  کرد:  تأکید  واعظی 
به دنبال  و مناطق محروم است و هیچگاه  خدمت رسانی در روستاها 
به  بانک  این  ویژه  نگاه  بلکه  نیست.  و  نبوده  بانک ها  سایر  با  رقابت 
عنوان بانک تخصصی حوزه ICT کشور، کمک به اشتغال زائی و رونق 
کسب وکارهای خرد و متوسط)SMEها( است که خوشبختانه دولت 

و مجلس نیز حمایت جدی از آن دارند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات درپایان تصریح کرد: حوزه های 
که  دارد  زیادی  فارغ التحصیلان  سالانه  برق،  و  مخابرات   ،IT، ICT

اداره شده  وجوه  ازمحل  وام   اعطای  با  دارد  آمادگی  پست بانک ایران 
وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات مشاغل زیادی را برای آنان ایجاد 
اشتغال زا  و  کارآفرین  نوگرا،  گروه های  و  دانش بنیان  بخش های  به  و 

رونق دهد.

عامل  مدیران  با  مرکزی  بیمه  رئیس کل  مشورتی  جلسه  اولین 
و  روز  مسائل  پیرامون  تبادل نظر  و  بحث  به منظور  بیمه  شرکت های 

فراگیر صنعت بیمه در بیمه مرکزی برگزار شد.
تجربیات  از  بهره مندی  را  مراسم  این  برگزاری  از  هدف  همتی 
و نظرات مدیران عامل شرکت های بیمه دانست و گفت: امیدوارم با 
همراهی و همسویی مشترک بتوانیم مشکلات موجود در صنعت بیمه 

را برطرف کنیم.
کنار  در  حمایت  و  نظارت  بر  تأکید  با  مرکزی  بیمه  رئیس کل 
یکدیگر گفت: نظارت بیمه مرکزی باید با حمایت از شرکت های بیمه 
همراه باشد و ما اصرار داریم در کنار نظارت و انضباط مالی، از توسعه 
و بقاء شرکت های بیمه حمایت کنیم و هیچ کدام را بر دیگری مقدم 
قدرتمند،  که  قابل  اجراست  صنعتی  بر  نظارت  واقع  در  دانیم.  نمی 

استوار و قابل تکیه باشد.
نبودم،  بیمه  در صنعت  که  مدتی  که  مطلب  این  بابیان  همتی 
که  جا  هر  و  بوده  حساس  صنعت  این  تصمیمات  به  نسبت  همواره 
احساس کردم تصمیمات مأخوذه به ضرر صنعت بیمه بوده، به روسای 
کل وقت اعلام کردم، گفت: حذف عجولانه تعرفه ها یکی از تصمیماتی 
اما یک باره صورت  بود که می توانست در چند مرحله عملیاتی شود 

گرفت و شوک بزرگی به بازار بیمه وارد شد.
به ۲5۰  بیمه جنرال  افزایش سرمایه شرکت های  تصمیم دیگر 
میلیارد تومان و شرکت های اتکایی 4۰۰ میلیارد تومان بود که بازهم 
کشورهای  تمام  با  اینکه  ضمن  روش  این  با  چراکه  کردم  مخالفت 
سوی  از  بیمه  صنعت  اداره  عملًا  دارد  برابری  چند  فاصله  منطقه 
این  به دست صاحبان ثروت سپرده می شود و حال که  متخصص ها 
افزایش برای عمده ی شرکت های بیمه علیرغم گذشت 4 سال میسر 
نشده است باید برای تمدید مهلت  تأمین آن ساعت ها دلیل بیاوریم و 

برای اجرای آن زمان بخریم.
هم  اجباری  اتکایی  بیمه  خصوص  در  مرکزی  بیمه  رئیس کل 
گفت: بیمه اتکایی اجباری ماهیتاً ربطی به  تصدی گری ندارد که الآن  
این دو را باهم قیاس کنیم. درست است که بیمه اتکایی اجباری در 

خیلی از کشورها جمع شده یا کاهش زیادی پیدا کرده است، اما آیا 
ساختار کشور ما پاسخگوی این کاهش سریع است؟! شرایط اجتماعی، 
از  برخی  نمی توانیم  که  است  به گونه ای  ما  کشور  اقتصادی  و  اداری 
کارها را بدرستی و  قطعیت انجام دهیم. صِرف نظارت بدون داشتن 

ابزارهای لازم معلوم نیست عاقبت خوبی برای صنعت ببار بیاورد.
حاکمیت شرکتی را در بیمه ها اجرایی می کنم

شدن  اجرایی  اهمیت  بر  تأکید  با  بیمه،  عالی  شورای  رئیس 
که  برویم  سمتی  به  باید  گفت:  بیمه  صنعت  در  شرکتی  حاکمیت 
و  عامل  مدیران  روی  بر  فشار سهامداران  موجود،  ابزارهای  با کمک 
اعضای هیئت مدیره شرکت های بیمه را کم و شرایطی فراهم کنیم تا 
مدیران عامل بتوانند با استقلال، تصمیمات درست برای اداره شرکت 
هیئت مدیره  در  غیراجرایی  مستقل  اعضای  حضور  که  کنند  اتخاذ 

شرکت های بیمه می تواند به این مهم کمک کند.
و  دانست  مهجور  را  فعلی  در شرایط  بیمه  وی وضعیت صنعت 
اطلاع رسانی  حوزه  در  بیمه  عمومی شرکت های  روابط  گفت: حضور 
همان  که  بیمه  صنعت  واقعی  نقش  تا  شود  تقویت  باید  تبلیغات  و 
ملموس  مردم  برای  است،  میان جامعه  در  آرامش  و  اطمینان  ایجاد 

و عینی شود.
مهم  این  تحقق  برای  هم  مرکزی  بیمه  کرد:  خاطرنشان  وی 
آن ها  برای  را  مسیر  و  کرد  اقدام خواهد  بیمه  با شرکت های  همگام 

هموارتر می کند.
دفاع از صنعت بیمه در دولت، اولین کارم خواهد بود

رئیس کل بیمه مرکزی دفاع از صنعت بیمه در دولت را از مهم ترین 
برنامه های خود اعلام کرد و گفت: دفاع از صنعت بیمه و توسعه خدمات 

آن در بین احاد مردم را در اولویت کاری خود قرار داده ام.
وی مسائل مطرح شده در حوزه کسری ذخایر فنی را یک مشکل 
قدیمی دانست و گفت: مطمئنم این موضوع نیز با تدبیر بیمه مرکزی 

و همراهی و مشارکت شرکت های بیمه حل می شود.
وی در خصوص درخواست مدیران عامل شرکت های بیمه برای 
بازنگری آئین نامه های موجود در صنعت بیمه گفت: چون من طعم 

آئین نامه های غیرعملیاتی در بانک را چشیدم مطمئناً این بار با نگرش 
بازنگری  را  آئین نامه ها  بیمه  از شرکت های  باهدف حمایت  جدید و 
خواهیم کرد اما از شرکت های بیمه نیز انتظار دارم به آئین نامه هایی 
که ابلاغ  می شود، احترام بگذارند و مسئولیت بیمه مرکزی در قبال 

بیمه گذاران را درک کنند.
همتی در ادامه خطاب به مدیران عامل شرکت های بیمه گفت: 
در ارائه نرخ و شرایط دقت کنید؛ نرخ بیمه و تعهدات شخص ثالث 
دست ما نیست، اما در سایر رشته های بیمه می توانیم مدیریت ریسک 
داشته باشیم. بیمه مرکزی علی رغم اینکه با توجه به مصوبه شورای 
عالی بیمه می تواند کف نرخ ها را اعلام کند اما نمی خواهد ورود پیدا 
کند؛ ولی اگر نرخ شکنی و ارائه نرخ های غیرفنی و رقابت های ناسالم 

ادامه پیدا کند، بیمه مرکزی ورود خواهد کرد.
مخالف وضع عوارض بر صنعت بیمه بوده و هستم

رئیس کل بیمه مرکزی ضمن گلایه از تحمیل عوارض بر صنعت 
مخالف  بیمه  صنعت  برای  عوارض  وضع  با  شخصاً  من  گفت:  بیمه 
باید  بیشتر شود  در جامعه  نفوذش  اینکه  برای  بیمه  هستم، صنعت 
حمایت شود نه اینکه هر عوارضی می خواهیم بگیریم آن را بر حق 

بیمه ها اضافه کنیم.
دکتر همتی علاوه بر تأکید بر گسترش بیمه های عمر در کشور 
گفت: نرخ سود بیمه های عمر باید متناسب با روند سود سپرده های 
بانکی باشد تا در تعهدات آینده خود دچار مشکل نشود. دکتر همتی 
در پایان از زحمات چهار رئیس کل قبلی بیمه مرکزی در ۱۰ سال 

گذشته قدردانی کرد.
شایان ذکر است، در این مراسم مدیران عامل شرکت های بیمه و 
دبیرکل سندیکای بیمه گران ایران، به بحث و تبادل نظر در خصوص 
مسائل صنعت بیمه همچون کاهش هجمه علیه صنعت بیمه، اخلاق 
حرفه ای، گسترش تعامل، افزایش تعامل با نهادهای مرتبط، جلوگیری 
برای  مشترک  برنامه  بیمه،  صنعت  از  عوارض  حذف  شکنی،  نرخ  از 
دوران پسا تحریم، ارتباط بین المللی، تقویت اطلاع رسانی به مردم و 

تصمیم سازان، پرداختند.

صورتهای مالی منتهی به سال ۹۴ بیمه البرز نشان داد؛
افزایش ۱۰۸درصدی بدهی بیمه البرز 

به بیمه گذاران و نمایندگان
بیمه   94 سال  به  منتهی  مالی  صورتهای 
ها  بدهی  یعنی  ترازنامه  چپ  سمت  در  البرز 
نشان می دهد،در بخش بدهی به بیمه گذاران و 
افزایش ۱۰۸درصدی  نمایندگان ،شرکت مزبور، 
را تجربه کرده به طوریکه میزان بدهی به بیمه 
در  ریال  میلیارد   ۲۷4 از  نمایندگان  و  گذاران 
 94 سال  در  ریال  میلیارد   5۷۰ به   9۳ سال 

رسیده است.
بیمه   94 سال  به  منتهی  مالی  صورتهای 
البرز روز گذشته در سامانه کدال منتشر شد در 
این شرکت  در  این راستا یررسی آمار عملکرد 
سمت چپ ترازنامه یعنی بدهی ها نشان می دهد 
نمایندگان  و  گذاران  بیمه  به  بدهی  بخش  ،در 
تجربه  را  ۱۰۸درصدی  افزایش  مزبور  شرکت 
گذاران  بیمه  به  بدهی  میزان  طوریکه  به  کرده 
از ۲۷4 میلیارد ریال در سال 9۳  نمایندگان  و 

به 5۷۰ میلیارد ریال در سال 94 رسیده است.
ستون  در  البرز  بیمه  شرکت  که  چه  اگر 
بیمه  همچنین   و  گران  بیمه  دیگر  به  بدهی 
را تجربه کرده  اتکایی کاهش ۷۸درصدی  گران 
به طوریکه از رقم ۳۶۰.۳میلیارد ریال به رقم ۸۰ 

میلیارد ریال رسید.
بر اساس این گزارش سود خالص بیمه البرز 
از رقم ۱۲۸ ریال در سال 9۳ با ۳ درصد رشد 
به رقم ۱۳۲ ریال رسید اگر چه که  سود خالص 
قبل از کسر مالیات این شرکت رشد 4 درصدی 
را رقم زد و از مبلغ 5۱.۳۰۲ میلیون ریال به رقم 

5۳۰ میلیارد ریال رسید.
همچنین سود عملیاتی بیمه البرز در سال 
94 معادل 494.۶ میلیارد ریال رقم خورده است.
سال  در  البرز  بیمه  موجود  آمار  طبق  بر 
94  ۱۷.۳5 هزار میلیارد ریال حق بیمه کسب 
کرده  که نسبت به  دوره مشابه قبل  رشد ی 

۲۱درصدی را تجربه کرده است.
نشان  البرز  بیمه  مالی   بررسی  صورتهای 
این  مدت  کوتاه  گذاری های  سرمایه  دهد  می 
از  و  تجربه کرده  را  شرکت کاهش  ۶ درصدی 
هزار   ۳.۰4 رقم  به  ریال  میلیارد  هزار   ۳.۲ رقم 

میلیارد ریال رسید.
این گزارش حاکی است ، سود انباشته بیمه 
البرز در سال 94  نسبت به سال 9۳ با کاهش  
۱9درصدی مواجه شده  و از رقم 559.۳ میلیارد  

ریال به 4۸4.۲ میلیارد ریال  رسید.
تغییر در ترکیب هیات مدیره

اطلاعیه  طی  البرز  بیمه  شرکت  همچنین 
دیگری در کدال از تغییر در ترکیب هیات مدیره 
خبر داد . در این اطلاعیه که استناد مصوبۀ مجمع 
عمومی عادی ۲۶ بهمن 94 و جلسۀ هیئت  مدیرۀ 
۲5 اردیبهشت 95 تهیه شده ،اسامی اعضای هیئت 

 مدیره و نمایندگان آنها  اعلام شد.
بر این اساس سیدرسول تاجدار به نمایندگی 
از وزارت امور اقتصادی و دارائی به سمت نایب 
به  عطاریان  ایراندخت  مدیره،  هیئت  رئیس 
رضا  تامین،  صبا  گذاری  سرمایه  از  نمایندگی 
کاظمی تکلیمی به نمایندگی ازموسسه صندوق 
اجتماعی روستائیان وعشایر و سید کمال  بیمه 
توسعه  گروه  شرکت  از  نمایندگی  به  سیدعلی 
مالی مهر آیندگان )سهامی عام( به عنوان اعضاء 
هیات مدیره و محمدرضا تقوایی به نمایندگی از 
گروه مالی ملت به عنوان رئیس هیات مدیره این 

شرکت معرفی شدند.

نرم افزار بیمه عمر و درمان بیمه ما 
پیاده سازی می شود

شرکت بیمه »ما« به منظوراجرای سیاست 
مصرف  حقوق  رعایت  و  مداری  مشتری  های 
کنندگان و آسایش مشتریان بامشارکت مجموعه 
مورد  را  درمان  و  عمر  بیمه  افزار  ناسکو،نرم 
ارزیابی قرار داد تا با استفاده ازتکنولوژی روزآمد، 

در صدور این بیمه نامه تسریع و تسهیل شود.
به گزارش روابط عمومی شرکت بیمه »ما«، 
مدیران یکی از شرکت های زیر مجموعه ناسکو 
با  دیداری  طی   best assistanceنام با 
اسلامی  مدیر بیمه های عمر و سرمایه گذاری 
بین  امور  و  اتکایی  های  بیمه  مدیر   رضایی   ،
الملل و  نوربها مدیر خسارت بیمه های اشخاص 
اجرای  و  توسعه  بیمه »ما« در خصوص  شرکت 
سیاست های خدماتی مشتری مدارانه با استفاده 
نامه  بیمه  این شرکت در  خصوص  افزار  نرم  از 
و  داده  انجام  را  مذاکراتی  درمان،  و  عمر  های 
برنامه ای را تدوین کردند. براساس این گزارش، 
در  جلسه،  این  شده  مطرح  مذاکرات  مبنای 
خصوص معرفی یک نرم افزار بیمه عمر و درمان 

از سوی شرکت best assistance بود.
طی این جلسه، مدیران شرکت بیمه »ما« و 
best assistance نیز در خصوص همکاری 
های آتی، تبادل دانش و تجربیات حرفه ای بیمه 
گری بحث و تبادل نظر داشتند که منجر به تدوین 
روش های جدید در صنعت بیمه خواهد شد  و 
طی جلسات آینده، این مباحث بارویکرد اجرایی و 

عملیاتی مورد ارزیابی قرار خواهد گرفت.
بیمه  شرکت  مدیران  نظرات  اساس  بر 
بیمه  صنعت  در  افزار  نرم  این  از  استفاده  »ما« 
نامه  تواند به تسریع صدور بیمه  کشورمان، می 
و دیگر فرآیندهای بیمه ای کمک شایانی داشته 
باشد به طوری که در تحقق هدف مشتری مداری 
صنعت بیمه ایران بسیار تاثیر گذار خواهد بود. 

قابل ذکر است؛ از آنجایی که مشتری مداری 
و رعایت حقوق مصرف کنندگان و  انجام خدمات 
بیمه ای شایسته و مناسب هدف اصلی بیمه »ما« 
به شمارمی رود؛ لذا ازتمامی زیرساختهای آی تی و 
نرم افزارهای موجود و فناورانه استفاده خواهد شد 
وازمجموعه هایی همچون ناسکو، درخلق ایده یاری 

گرفته می شود. 
»ما«  بیمه  شرکت  که  است  تامل  قابل   
علاوه براستفاده ازتکنولوژی مدرن توجه خاصی 
به ورودبیمه عمرودرمان به سبد مصرفی خانواده 
وتسریع  تسهیل  که   طوری  به  داشته  ایرانی 
است.تا  قرارداده  رادراولویت  آن  مصرف  صدورو 
از کالای  نامه  بیمه  نزدیک  آینده ای  انشالله در 

لوکس به کالای ضروری تبدیل شود.

بیست و چهارمین نمایشگاه قران با 
مشارکت بانک صادرات برگزار می شود

چهارمین  و  بیست 
نمایشگاه بین المللی قران 
همگانی  نهضت  شعار«  با 
برای فهم آموزه های قرآن 
با  »از دوشنبه ۲4 خرداد 
همکاری و مشارکت بانک 

صادرات در مصلی امام خمینی)ره( تهران برگزار 
می شود.

به نقل از روابط عمومی بانک صادرات ایران، 
قرآنی  و  فرهنگی  امور  در  مشارکت  راستای  در 
ارایه  برای  را  خود  آمادگی  همواره  متبوع  بانک 
خدمات مورد نیاز رویدادهای بزرگ فرهنگی به 
تعاملی  در  و  داشته  اعلام  ذیربط  دستگاههای 
ارایه  به  مبادرت  فرهنگی  رویکرد  با  و  سازنده 
مشارکت  میان  این  از  که  نموده  بانکی  خدمات 
این بانک در برپایی نمایشگاه بین المللی کتاب 
در دوره های مختلف و همچنین نمایشگاه قرآنی 

شایسته توجه است.
و  نشست  متعاقب  گزارش  این  پایه  بر 
کلیه  ذیربط  اندرکاران  دست  با  هماهنگی 
به  مطلوب  خدمات  ارایه  برای  لازم  تمهیدات 
ناشران و شرکت کنندگان و همچنین مراجعین 
و خریداران محصولات فرهنگی و قرآنی در این 
خصوص  این  در  و  است  شده  فراهم  نمایشگاه 
بانکداری  و  ارتباطی  فناوری های  ترین  نوین  از 

الکترونیک استفاده شده است.
به  نسبت  متبوع  بانک  ارتباط  همین  در 
راه  فروشگاهی،  پایانه  اندازی5۰۰  راه  و  نصب 
اندازی ۲۰دستگاه خودپرداز سالنی و ایجاد باجه 
بانکی در محل نمایشگاه در جهت ارایه خدمات 
نمایشگاه  مراجعین  و  اندرکاران  به دست  سریع 

بزرگ قرآنی اقدام نموده است.
ترویجگران  باجه  استقرار  با  این  بر  علاوه 
خدمات بانکی ، مشاوره های لازم برای استفاده 
از  بانک  این  خدمات  انواع  از  مطلوب  و  بهینه 

سوی کارشناسان مرتبط انجام می پذیرد.
راستای  در  بانک  این  است  ذکر  شایان 
اختصاص  به  اقدام  بازدیدکنندگان  رفاه  افزایش 
درون  جابجایی  منظور  به  ون  دستگاه   ۱۰

نمایشگاهی نموده است.
 ۲4 از  قرآنی  نمایشگاه  چهارمین  و  بیست 
خرداد مصادف با هفتم رمضان تا هشتم تیر ماه 
از ساعت ۱۸ تا ۲۳/۳۰ دقیقه هر روز دایر است.

رکورد کاهش مطالبات غیرجاری نظام 
بانکی در اختیار بانک ملی ایران

موفق  بسیار  عملکرد 
بانک ملی ایران در زمینه 
کاهش مطالبات غیرجاری 
شد  باعث   94 سال  در 
نسبت مطالبات غیرجاری 
بانک  این  تسهیلات  به 

برسد  درصد   ۸/۶ به  مذکور  مدت  )NPL(در 
که یک رکورد در سیستم بانکی کشور محسوب 

می شود.
تسهیلات  به  غیرجاری  مطالبات  نسبت 
است  بانکی  مهم  شاخص های  از  یکی   )NPL(
تسهیلات  کل  از  غیرجاری  مطالبات  درصد  و 
پرداخت شده را نشان می دهد که بر این اساس 
مطالبات غیرجاری در بانک ملی ایران نسبت به 
سایر بانک ها، بیشترین میزان کاهش را در پایان 

سال 94 نشان می دهد.
کاهش  برای  هدف گذاری  و  برنامه ریزی 
مطالبات، کنترل و پایش روزانه مطالبات، امهال 
اجرای  بدهکاران،  غیرجاری  مطالبات  تقسیط  و 
طرح های انگیزشی نظیر بخشودگی مانده جرایم 
تاخیر بر نرخ معامله، برگزاری جلسات همفکری 
دعوت  بانک،  ارشد  مدیران  حضور  با  مستمر 
شرایط  تسهیل  و  عمده  بدهکاران  از  حضوری 
بازپرداخت آنها، همکاری با مراجع نظارتی نظیر 
کمیسیون اصل 9۰ مجلس، دیوان محاسبات کل 
کشور، سازمان بازرسی کل کشور و … در جهت 
وصول مطالبات از جمله مهمترین اقدامات انجام 
بانک  شده در زمینه کاهش مطالبات غیرجاری 

ملی ایران بوده است.
تلاش  نیز   95 سال  در  ایران  ملی  بانک 
مانده  افزایش  هرگونه  از  جلوگیری  ضمن  دارد 
مطالبات نسبت به سال قبل، با همکاری مراجع 
اجرایی و قضایی میزان مطالبات غیرجاری خود 

را بیش از پیش کاهش دهد.

تحقق اقتصاد مقاومتی با ارائه خدمات 
نوین بانک شهر

کمیسیون  سخنگوی 
با  نهم  مجلس  اقتصادی 
اشاره به فعالیت های بانک 
خدمات  حوزه  در  شهر 
ارایه  گفت:  الکترونیک 
الکترونیکی  نوین  خدمات 

مقاومتی  اقتصاد  تحقق  بانک،  این  سوی  از 
و  ارتباطات  مرکز  از  نقل  به  است.  زده  رقم  را 
زارع، سخنگوی  رحیم  شهر،  بانک  روابط عمومی 
این  بیان  با  نهم،  مجلس  اقتصادی  کمیسیون 
مطلب گفت: بانک شهر توانسته با کاهش هزینه  
تحقق  در  بانکی،  خدمات  ارایه  در  مشتریان 
اقتصاد مقاومتی مثبت عمل کند. زارع با مثبت 
ارزیابی کردن ارایه خدمات نوین بانکی از سوی 
اینکه  به  با توجه  به مشتریان، گفت:  بانک شهر 
خدمات بانکداری الکترونیک از شاخصه های مهم 
در ارتقای ارایه خدمات به مشتریان است، بانک 
شهر در این خصوص اقدامات مناسبی انجام داده 
در  خرم بید  و  بوانات  آباده،  مردم  است.نماینده 
مجلس شواری اسلامی در ادامه اظهار کرد: فراهم 
کردن خدمت پیشخوان های شهرنت از سوی این 
بانک به منظور ارایه خدمات مطلوب، از مهم ترین 
و هزینه  زمان  در  بوده که صرفه جویی  اقداماتی 
مشتریان را در پی دارد. وی با بیان این  که کاهش 
هزینه ها یکی راهکارهای تحقق اقتصاد مقاومتی 
در  مردم  هزینه های  کاهش  کرد:  تصریح  است، 
انجام خدمات بانکی یکی از اقدامات مثبت بانک 
شهر بوده که در جهت اقتصاد مقاومتی و تحقق 

آن انجام شده است.
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اقتصادی
دو شنبه 24 خرداد 1395  7 رمضان 1436  13 ژوئن 2016  


